



PROANTIC
LE PLUS BEAU CATALOGUE D'ANTIQUITES

Still Life With Copper Crockery, Bottle And Majolica - Emilian School, 18th Century

4 500 EUR



Period : 18th century

Condition : Très bon état

Material : Oil painting

Length : 88

Height : 74

Description

Still life with copper crockery, bottle and majolica. Emilian school, 18th century. On the top of a table there are some copper crockery for daily use, an excellently painted glass bottle, some majolica, a spoon and a pewter coffee pot. The tasteful, very balanced and pleasant composition does justice to the importance represented by these simple artifacts in daily life and is an excellent document that presents us, in great detail, with some everyday objects of the time. Measures 74 x 88 cm (116.5 x 91.5 (with frame)). The object has a free movement permit, issued by the Ministry of Cultural Heritage, which certifies its age and gives the object the possibility of being exported. The work, like all our other objects, is sold accompanied by certificates of authenticity and lawful origin. We

Dealer

Antichità Santa Giulia

Haute Epoque - Design

Tel : +39 335 6166605

via Musei 50/c

Brescia 25112

personally take care of and organize the packing and shipping of the works of art with insurance all over the world

Français

Nature morte avec vaisselle en cuivre, bouteille et majolique.École émilienne, XVIIIe siècle

Sur le dessus d'une table se trouvent de la vaisselle en cuivre d'usage quotidien, une bouteille en verre parfaitement peinte, de la faïence, une cuillère et une cafetière en étain.

La composition de bon goût, très équilibrée et agréable rend justice à l'importance que représentent ces simples artefacts dans la vie quotidienne et constitue un excellent document qui nous présente, de manière très détaillée, quelques objets usuels de l'époque.

Mesure 74 x 88 cm

116,5 x 91,5 (avec cadre)

116,5

L'objet dispose d'un permis de libre circulation, délivré par le ministère du Patrimoine culturel, qui certifie son âge et donne à l'objet la possibilité d'être exporté.

L'oeuvre, comme tous nos autres objets, est vendue accompagnée de certificats d'authenticité et d'origine licite.

Nous nous occupons et organisons personnellement l'emballage et l'expédition des oeuvres d'art avec assurance dans le monde entier